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1. Opening en mededelingen

2. Concept verslagIEE september 2021

EZK stelt dat het verslag de suggestie kan wekken dat personeelstekorten in de

horeca een rol spelen bij eventuele versoepelingen in de horeca.

DeEREEEstelt het verslag vast met de opmerking dat deze suggestie
gecorrigeerd zal worden. De maatregelen zijn altijd gebaseerd op de

epidemiologische situatie.

3. Beeld

a. Mediabeeld (mondelinge toelichting NKC)

NKC licht het mediabeeld toe. Het beeld m.b.t. het tweede weekend waarin CTB

voor verschillende activiteiten/locaties verplicht is, is dat het goed verloopt.
Verder zijn er meer gemeenten die met polsbandjes werken. In de media werd

aandacht besteed aan de gemeenten Leiden en Volendam. Leiden in het kader

van het Leids ontzet en Volendam waarbij horeca geen CTB zou vragen. NKC wijst
ook op berichtgeving over bedrijven die CTB willen vragen. Zondag was er weer

een grote demonstratie ca 25k demonstranten, en het valt weer op hoe stevig de

uitingen zijn. Rechtszaken blijven aandacht krijgen. Vorige week Moeke, Waku

Waku en Unmute us. In al deze zaken werden de rechtsvorderingen afgewezen en

volgde weinig media-aandacht. Woensdag volgt de uitspraak in de zaak[Eenook de reisbranche heeft een kort geding aangekondigd.
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I&W voegt toe dat er ook een kort geding m.b.t. testen voor reizen (een Covid 19

testaanbieder) is aangekondigd. Deze staat voor nu gepland op 20 oktober.
.1.2e

De erkt op dat bij de demonstratie op de Dam in Amsterdam veel

nL is geweest voor uitersten, maar de demonstratie door veel verschillende

mensen werd bezocht. Met betrekking tot Volendam is gesproken met de

5.1.2e an de Veiligheidsregio Zaanstreek-Waterland, waaruit bleek dat er in

Volendam handhaving op CTB plaatsvindt.

NKC stelt dat uit de peilingen volgt dat niet alleen gevaccineerde personen tegen

de inzet van CTB zijn.

b. Epidemiologisch (mondelinge toelichting VWS)

VWS licht het epidemioclogisch beeld toe. Vandaag iets minder dan 2000 positief
geteste personen. Een lichte stijging van het R-getal en G-getal. VWS stelt dat

het niet om zorgelijke stijgingen gaat.

c. Naleving (mondelinge toelichting diversen)
NP licht het nalevingsbeeld toe. Rondom Waku Waku was het onrustig en

afgelopen weekend zijn er door het land verschillende aanhoudingen gedaan.
Over het algemeen is het beeld rondom corona relatief rustig. Er waren enkele

incidenten bij vaccinatielocaties. 7 november is een volgende demonstratie tegen
het coronabeleid aangekondigd.

VR sluit zich hierbij aan en stelt dat de onrust over het algemeen te herleiden is

tot de inzet van CTB’s. Daarentegen zie je in het gehele land voornamelijk veel

bereidheid voor de naleving van CTB'’s. VR stelt verder dat een neveneffect van de

inzet van CTB is dat mensen toch in de afweging mee lijken te nemen dat

vaccineren mogelijk een makkelijkere optie is.

o JIE ovpet het VB terug. MJenV heeft complimenten voor het toepassen
van he -beleid gemaakt. Hierbij maakte hij de kanttekening dat in Leiden het

CTB-beleid wat ruimhartig was toegepast. De vragen zagen voornamelijk op de

nachthoreca, sluitingstijden en wanneer het CTB-systeem wordt afgebouwd. Ook

werd er gevraagd hoe er omgegaan dient te worden met sinterklaasintochten.

MJenV heeft aangegeven dat hier op dezelfde wijze mee om dient te worden

gegaan als met bijvoorbeeld een marathon. GGD GHOR heeft aangegeven dat

BCO onder jongeren ingewikkelder is geworden, aangezien zij veelal geen tot

weinig informatie opgeven over bezochte locaties. Daarnaast werd er gevraagd
naar financiering van vaccinatielocaties voor 2022 en eventuele

herdenkingspenningen-/munten voor ambtenaren, die zich hebben ingezet voor

de bestrijding van de pandemie. De opdracht m.b.t. de herdenkingspenningen-
/munten wordt bij DGSC-19 belegd.

VR stelt dat nagegaan dient te worden of het een breed gedeeld beeld is voor een

herdenkingspenning-/munt voor ambtenaren i.v.m. eventuele andere groepen die

hier ook aanspraak op zouden willen maken.

DGSC-19 geeft aan dat er een comité is waarbij wordt nagedacht over een

samenhangende aanpak (nationaal en regionaal). Hierin kan de opdracht m.b.t.

de herdenkingspenningen-/munten worden meegenomen.

GR ifelVh)
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5. Verlenging SON (stuk bijgevoegd VWS)

VWS licht de verlenging van SON toe. Het betreft de laatst mogelijke verlenging
van de opdracht (tot februari). De verlenging ziet voornamelijk op de

infrastructuur en hiermee wordt niet besloten over de inzet van de testcapaciteit.
Indien besloten wordt om af te bouwen, dan geeft de verlenging de tijd dit op een

goede manier te borgen.

I&W stelt de verlenging van de opdracht te steunen, gezien het om de

infrastructuur gaat en niet de individuele testaanbieders. Voor de

testenaanbieders is een Open House uitgevraagd. I&W stelt daarentegen wel dat

er tussen de opdracht van SON en de Open House een discrepantie is. In de Open
House is namelijk een haakje opgenomen dat reizigers zich ook kunnen laten

testen en bij SON is dit niet het geval. I&W doet daarom het verzoek om deze

optie ook in de overeenkomst met SON op te nemen.

J&V vraagt waarom voor het aflopen van de overeenkomst in februari is gekozen.

VR stelt dat de indruk is dat de datum van 1 februari het laatste moment is,
waardoor de vraag opkomt of er iets mis kan gaan na 1 februari.

NCTV Projectdirectie
Covid 19
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FIN noemt dat vanuit de IRF opmerkingen zijn gemaakt bij het stuk en het NCTV Projectdirectie

verzoek om dit over te nemen in de versie voor de ACC-19. Covid 19

VWS zal het punt over de discrepantie tussen de overeenkomst met SON en Open
House nog een keer terug leggen bij wr Na

is februari de langst
mogelijke verlengingsoptie. Op dit moment is S bezig om advies voor te

bereiden hoe vanaf februari verder te gaan.

6. Rondvraag

BZ stelt dat

[CHET
aan QR code kunnen komen en dit problemen

oplevert voor diplomatieke delegaties en evenementenlocaties. Er is met VWS

gesproken over een oplossing, maar deze is juridisch ingewikkeld.

EZK vraagt naar het inkoopproces van antivirale middelen en of dit nationaal of in

EU-verband wordt gedaan.

VWS stelt dat er samen metfiiEacontact is geweest met één van de partijen
van antivirale middelen. VWS zal een update geven via het secretariaat over het

inkoopproces.

OMT hier positief over adviseert. Ook vraagt FIN of er een is voorzien

voorafgaan aan ACC-19 lange termijn over twee weken.

DGSC-19 stelt dat er is en dat er geen specifiek voorportaal is voor ACC-

19 lange termijn. In het voorafgaand hieraan wordt de agenda gedeeld.

FIN vraagt of er eventueel ruimte is om versoepelingen

Se
als het

VWS stelt dat als het OMT-advies aanleiding geeft voor versoepelingen hierover

besluitvorming plaatsvindt. In het kader van het CTB wordt aan uitzonderingen
gewerkt, waaronder de mogelijkheid voor een papieren versie. Er wordt gewerkt
aan een technische wijziging van de regeling voor mensen die gevaccineerd zijn
buiten de EU, zodat zij niet alleen bij de GGD in Utrecht onder voorwaarden een

QR-code kunnen ontvangen. Er wordt ook bezien of dit met een machtiging kan

van de GGD Utrecht. Indien het een wijziging van de Trm betreft, zal dit

vermoedelijk vrijdag in de MR worden besproken.

BZ vraagtEENhierbij worden meegenomen.

VWS stelt dat deze wijziging geen oplossing voo 5.1.2e biedt, maar dat

verschillende andere opties worden uitgelopen.

I&W stelt dat er vandaag ook een stuurgroep DCC plaatsvindt en daar ook crews

van vliegtuigen besproken worden.

BZK vraagt of de route van de GGD Utrecht ook van toepassing is voor personen

naar het Caribisch gebied.

VWS geeft aan dit uit te zoeken.

7. Sluiting
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